

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. V.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

teruallo Neapolim condidit. vtriusque vrbs
 e iniis semper in Romanos fides facit eas nobi-
 litate atque amœnitate sua dignissimas. sed aliis
 diligentior ritus patrii manlit custodia: Cu-
 manos Ofca mutauit vicinia. vires autem vete-
 res earum vrbiũ hodieque magnitudo osten-
 tat mœnium. Subsequenti tempore magna ³
 vis Græcæ inuenturis, abundantia virium sedes
 quaritans, in Asiam se effudit. nam & Iones,
 duce Ione profecti Atheis, nobilissimam par-
 tem regionis maritimæ occupauere, quæ hodie-
 que appellatur Ionia; vrbesque constituere,
 Ephesum, Milerum, Colophona, Prienen, Le-
 bedum, Myuntein, Erythraeum, Glazomenas,
 Phocæam; multasque in Ægæo atque Icario
 occupauere insulas, Samum, Chium Andrum,
 Tenum, Parum, Delum, aliasque ignobiles.
 Et mox Æoliũ, eadem profecti Græcia, longis- ⁴
 simisque ad erroribus non minus iniustres ob-
 tinuerunt locos, clarasque vrbes condiderunt,
 Smyrnam, Cyren, Larissam, Myrinam, Mi-
 tylenemque, & alias vrbes, quæ sunt in Lesbo
 insula.

CAP. V. Clarissimum deinde Homeri ¹
 inluxit ingenium, sine exemplo maximum: qui
 magnitudine operis, & fulgore carminum, so-
 lus appellari *Poëta* meruit in quo hoc maxi- ²
 mum est, quod neque ante illum, quem ille
 imitaretur, neque post illum, qui eum imitari
 posset, inuentus est. neque quemquam alium,

A 3

cuius